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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   41/2016 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   341/2016 
 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 15η  Σεπτεμβρίου 2016, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:00, 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 41η/2016 

συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

38471/9-9-2016 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και όλα τα τακτικά μέλη, ήτοι  οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπεχράκης Σταμάτης (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 

343 απόφαση, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) Νιάρχος Αναστάσιος, 6)  Πολίτης Δημήτριος, 7) 

Φαββατάς Δημήτριος και 8) Φάβας Γεώργιος.   
 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων «ΑΛΛΑΓΗ 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 

ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το εκτός ημερήσιας διάταξης με 

τίτλο : 

Επί των πρακτικών της κριτικής επιτροπής του πανελλήνιου ανοιχτού 
αρχιτεκτονικού διαγωνισμού ιδεών με θέμα «Επανασχεδιασμός της οδού 23ης 

Μαρτίου με σκοπό την ενοποίηση του ιστορικού και εμπορικού κέντρου της πόλης 
της Καλαμάτας» 

τα οποία πρακτικά διαβιβάστηκαν στην Οικονομική Επιτροπή με το υπ’ αριθμ. πρωτ. 
38746/12-9-2016 έγγραφο της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, το οποίο 
αναλυτικά έχει ως εξής : 
 
 
ΘΕΜΑ:  Υποβολή πρακτικών κατακύρωσης του πανελλήνιου ανοικτού αρχιτεκτονικού 

διαγωνισμού ««ΕΕΠΠΑΑΝΝΑΑΣΣΧΧΕΕΔΔΙΙΑΑΣΣΜΜΟΟΣΣ  ΤΤΗΗΣΣ  ΟΟΔΔΟΟΥΥ  2233ηηςς  ΜΜΑΑΡΡΤΤΙΙΟΟΥΥ  ΜΜΕΕ  ΣΣΚΚΟΟΠΠΟΟ  ΤΤΗΗΝΝ  

ΕΕΝΝΟΟΠΠΟΟΙΙΗΗΣΣΗΗ  ΤΤΟΟΥΥ  ΙΙΣΣΤΤΟΟΡΡΙΙΚΚΟΟΥΥ  ΚΚΑΑΙΙ  ΕΕΜΜΠΠΟΟΡΡΙΙΚΚΟΟΥΥ  ΚΚΕΕΝΝΤΤΡΡΟΟΥΥ  ΤΤΗΗΣΣ  ΠΠΟΟΛΛΗΗΣΣ  ΤΤΗΗΣΣ  ΚΚΑΑΛΛΑΑΜΜΑΑΤΤΑΑΣΣ»» 

 

Έχοντας υπόψη 

1. την Απόφαση 26804/2011 Υ.Π.Ε.Κ.Α., «Νέο Πλαίσιο διενέργειας των αρχιτεκτονικών 
διαγωνισμών και γενικά των διαγωνισμών μελετών με απονομή βραβείων» (ΦΕΚ 
1427Β΄/16.06.2011), όπως τροποποιήθηκε με την υπ’αρ. 22 186/4-5-2012 απόφαση 
ΥΠΕΚΑ (ΦΕΚ 1494/τ.Β΄/4-5-2012 και τις λοιπές ισχύουσες διατάξεις που ίσχυαν κατά 
την ημερομηνία δημοσίευσης της προκήρυξης του διαγωνισμού. 

2. την 51/2016 Απόφαση Οικονομικής Επιτροπής περί κατάρτισης των όρων και σύνταξης της 
διακήρυξη του πανελλήνιου ανοιχτού αρχιτεκτονικού διαγωνισμού ιδεών ενός σταδίου 

3. την προκήρυξη του πανελλήνιου ανοικτού αρχιτεκτονικού διαγωνισμού και τις Δημοσιεύσεις 
στον τύπο και το Ενημερωτικό Δελτίο του Τ.Ε.Ε.  

4. την υπ΄ αριθ. πρωτ. 9555/03-03-2016 περίληψη προκήρυξης του πανελλήνιου ανοικτού 
αρχιτεκτονικού διαγωνισμού 

5. την 113/2016 Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου σύμφωνα με την οποία συγκροτήθηκε η κριτική 
επιτροπή 

 

σας υποβάλλουμε τα πρακτικά της κρίσεως και παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες επικύρωσης 

τους, σύμφωνα με το άρθρο 13 της προκήρυξης. 

 

Συνημμένα: 
Πέντε (5) πρακτικά 
Ένα (1) πόρισμα 
 
Εσωτερική Διανομή: 
Φ.Ε. 

  

   
Η συντάξας 

 
 

Ιωάννα Νικολοπούλου 
Τοπογράφος Μηχανικός Τ.Ε. 

Ο προϊστάμενος του 
τμήματος Μελετών 

 
Νικόλαος Γιαννακόπουλος 

Αρχιτέκτων Μηχανικός 

Ο Δ/ΝΤΗΣ Τ.Υ. 
 
 

Βασίλειος Τζαμουράνης 
Πολιτικός Μηχανικός 

 
 
Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται για το κατεπείγοντα χαρακτήρα του θέματος καθώς και 
για το θέμα, αναλυτικά έχει ως εξής : 
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Θα κάνετε μια σύντομη ενημέρωση;  
Ο κ. Γιαννακόπουλος Νίκος από την Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 

 
Θα μιλήσουμε για ένα αρχιτεκτονικό διαγωνισμό. Είναι λίγο 
διαφορετικό το θέμα,  συγκυριακά τώρα βρέθηκε αυτή την εποχή, να 

ολοκληρωθεί η διαδικασία ενός έργου που αφορά την Κριτική Επιτροπή του Αρχιτεκτονικού 
Διαγωνισμού για την 23η Μαρτίου.  
Σας διαβιβάσαμε ως Επιτροπή Κρίσης τα πρακτικά για την επικύρωση. Όπως διαβάσατε στην 
εισήγηση που σας έχουμε στείλει, υπάρχουν δύο μικρά θέματα που θα πρέπει να αποφασίσει 
η Οικονομική Επιτροπή. Συγκεκριμένα, δεν ξέρω, να σας το πω, το έχετε διαβάσει; Υπάρχουν 
κάποιες ελλείψεις κάποιων συνοδευτικών δικαιολογητικών που οφείλουν να έχουν οι 
συμμετέχοντες. Η Επιτροπή Κρίσης, έκρινε ότι οι ελλείψεις αυτές δεν είναι λόγος μη 
αξιολόγησης και διαβίβασε στην Οικονομική Επιτροπή προκειμένου να κατακυρώσει και να 
ζητήσει, εκτιμούμε εμείς ως μέλη της Επιτροπής, τη… 

 
Συγγνώμη, συγγνώμη. 
Κύριε Πρόεδρε συμφωνήσαμε; Είναι εκτός ημερήσιας διάταξης, συμφωνήσαμε 

να συζητηθεί; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να μας πει λίγο το θέμα, να μας το αναλύσει λίγο.  
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Α, για ενημέρωση και μετά θα αποφασίσουμε. 

 
Απλώς κ. Νιάρχο, επειδή ήταν λίγο πολύπλοκο το θέμα και η πρόταση η δική 
μου επειδή το έχω μελετήσει, είναι να μην πάρουμε σήμερα μια απόφαση, να 

το πάμε στην επόμενη Οικονομική Επιτροπή, να το μελετήσουμε λίγο πιο επισταμένως. 
Απλώς να μας κάνει μια ενημέρωση ο κ. Γιαννακόπουλος… 
 
ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: Να σας ενημερώσω, δηλαδή ουσιαστικά… 

 
Συγγνώμη κ. Γιαννακόπουλε.  
Το είδα λίγο πολύπλοκο το θέμα. Εγώ δεν μπόρεσα να καταλήξω προσωπικά. 

 
Συγγνώμη, να σας πω τι είναι το θέμα. Η Κριτική Επιτροπή, είχαμε 
δώδεκα συμμετοχές, αξιολόγησε τις συμμετοχές και έκρινε τέσσερις 

συγκεκριμένες συμμετοχές έπρεπε να πάρουν βραβεία, τρεις βραβεία και μία από αυτές 
έπαινο. Στη διαδικασία των δικαιολογητικών που συμμετέχουν με σφραγισμένο φάκελο, έτσι; 
εντοπιστήκανε ελλείψεις από το 1ο βραβείο και από τον έπαινο. Οι ελλείψεις αυτές η 
Επιτροπή έκρινε ότι δεν ήταν ουσιαστικές ελλείψεις, δεν είχαν να κάνουν με την αξιολογική 
διαδικασία ή με τη διαδικασία της διαφάνειας ή μη του διαγωνισμού, που ήτανε σοβαρό 
θέμα. Κι επειδή ήταν ένας διαγωνισμός ιδεών, δεν ήταν διαγωνισμός άλλης μορφής, κρίναμε 
ότι διαβιβάζουμε τα αποτελέσματα έτσι όπως τα εκτιμήσαμε και έτσι όπως τα αξιολογήσαμε 
προς την Οικονομική Επιτροπή, προκειμένου η Οικονομική Επιτροπή να ζητήσει από τους 
συμμετέχοντες να προσκομίσουν δύο υπεύθυνες δηλώσεις που λείπουνε και μια υπεύθυνη 
δήλωση ανακατανομής ποσοστού για το βραβείο.  
Αυτά. Ό,τι άλλο θέλετε μπορώ να σας ενημερώσω και να σας δώσω περισσότερες 
πληροφορίες. Εντάξει; 

 
Ναι. Να σας κάνω εγώ μία ερώτηση.  
Αυτά γιατί δεν τα ζήταγε η Επιτροπή του διαγωνισμού, και όχι  η Οικονομική 

Επιτροπή; Γιατί δεν τα ζητήσατε εσείς πριν πάρετε απόφαση να είναι εντάξει ο φάκελος και 
να προχωρήσετε;  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Είναι κλειστός ο φάκελος των δικαιολογητικών των πρόσθετων. Κι 
εμείς κρίναμε ότι επειδή υπάρχει η ευχέρεια στο νόμο να ζητήσει ή να 

τοποθετηθεί το θέμα εν’ όψει της Οικονομικής Επιτροπής, δηλαδή της αναθέτουσας Αρχής, 
κρίναμε ότι μπορεί η Οικονομική Επιτροπή να ζητήσει αυτά τα, ας το πούμε, τυπικά 
δικαιολογητικά, προκειμένου να κλείσει το θέμα και να μπορέσει μετά να γίνει η κατακύρωση 
των αποτελεσμάτων του διαγωνισμού. Δηλαδή, σας είπα λείπουνε στη μία ομάδα 
παραδείγματος χάριν συμμετέχουν δύο φοιτητές, οι οποίοι δεν μπορούν να συμμετέχουν 
γιατί αφορά αρχιτεκτονικό διαγωνισμό και θα πρέπει ή να μην πληρωθούν, να μην πληρωθεί 
το ποσοστό αυτό, ή ο εκπρόσωπος της ομάδας αυτής να  καταθέσει μια καινούργια υπεύθυνη 
δήλωση που να μην περιλαμβάνει μέσα τους δύο φοιτητές. Και στο 1ο βραβείο ουσιαστικά 
λείπουνε οι υπεύθυνες δηλώσεις των δύο ατόμων που συμμετέχουν στην ομάδα μελέτης. 
Δηλαδή, θα πρέπει να ζητηθεί από τους συμμετέχοντες να επιβεβαιώσουν τη συμμετοχή τους 
και την αποδοχή της κατανομής. 

 
Εντάξει ευχαριστούμε.  
Υπάρχει ερώτηση;  

Να κάνω μια πρόταση όμως άμα δεν έχετε ερώτηση. Εγώ θα κάνω την πρόταση να τα 
υποβάλλουν και όταν τα υποβάλλουν όλα αυτά που λείπουν, τότε να ξανασυνεδριάσει η 
Οικονομική Επιτροπή και να πάρει απόφαση. Γιατί δεν μπορεί να πάρει απόφαση έτσι κι 
αλλιώς η Οικονομική Επιτροπή, αν δεν έχουν υποβληθεί αυτά τα δικαιολογητικά. 
Καταλαβαίνουμε αυτό που λέτε ότι δεν μιλάμε για ένα οικονομικό διαγωνισμό, μιλάμε για 
έναν διαγωνισμό που ήταν καθαρά, στηρίχθηκε σε άλλα κριτήρια. Κατανοητό, να δεχτούμε 
και κάποιες ελλείψεις, αλλά τουλάχιστον η πρόταση του Προέδρου είναι σε επόμενη 
Οικονομική Επιτροπή, να συνυποβληθούν και να αποφασίσει τότε η Οικονομική Επιτροπή. 
Δεν ξέρω άμα συμφωνούν και τα μέλη της πλειοψηφίας και η Αντιπολίτευση. 
 
ΦΩΝΗ: Συμφωνούμε. 

 
Συμφωνούμε.  
Οπότε λοιπόν, το συζητάμε και παίρνουμε αυτή την απόφαση. Γιατί ήταν και 

για το κατ’ επείγον.  
 
Ναι, εντάξει, οκέυ. Δηλαδή απλώς πρέπει προς εμάς να έχουμε αυτή 
την απόφαση, για να προχωρήσουμε, να καλέσουμε... 

 
Εντάξει, θα καθαρογραφτεί η απόφαση από τη γραμματεία. Έτσι κι αλλιώς για 
πιο σύντομα μπορείτε τηλεφωνικά να τους καλέσετε, να προσκομίσουν τα 

δικαιολογητικά. 
 
ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, οκέυ.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και να ξανάρθετε το θέμα στην Οικονομική Επιτροπή. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε να πω κάτι; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πείτε. 

 
Για εμένα κακώς το συζητάμε το θέμα αυτό, αλλά το σωστό είναι να το 
παγώσουμε το θέμα αυτό γιατί δεν είναι κάποιο κρίσιμο θέμα που 

πρέπει να το επιλύσουμε τώρα. Κι απ’ ότι διαφαίνεται λόγω των θεμάτων που έχουμε να 
αντιμετωπίσουμε λόγων των πλημμυρών, δεν θα είναι ένα έργο το οποίο θα μπορεί να 
υλοποιηθεί και άμεσα. Έτσι;  
Άρα, ας το παγώσουμε, ας ασχοληθούμε με άλλα κρίσιμα ζητήματα που πρέπει να μας 
απασχολήσουν και εν ευθέτω χρόνω το ξανασυζητάμε. Εμείς δεν φταίμε εδώ, αν η διαδικασία 

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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αυτή δεν πήγε καλά  ή δεν τα φέρανε αυτοί. Αφού δεν τα φέρανε, έχουνε και τη πολυτέλεια 
να περιμένουνε. Γιατί οι υπεύθυνες δηλώσεις όπως είπατε και εσείς προηγουμένως, υπήρχανε 
στο φάκελο. Δεν θα ασχοληθούμε τώρα με αυτό το θέμα, να τους λύσουμε το δικό τους 
πρόβλημα. Θα παγώσει το θέμα και εν ευθέτω χρόνω να κάτσουμε να το κουβεντιάσουμε με 
την ησυχία μας. Τώρα δεν είναι η κατάλληλη στιγμή να ασχοληθούμε με αυτά που ξεχάσανε 
να φέρουνε οι άλλοι. Και κακώς το συζητάμε.  

 
Ο Δήμος έχει μια λειτουργία κ. Αντωνόπουλε, δεν μπορεί να σταματήσει η 
λειτουργία του Δήμου. 

 
Να πω εγώ κάτι. Υπάρχουν προθεσμίες, δηλαδή δεν μπορούμε επειδή 
κινδυνεύει με ακύρωση γενικά όλη η διαδικασία... 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι είναι κρίμα. Έχουν κάνει κάποιον αγώνα κάποιοι… Εντάξει, είναι κρίμα.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, κ. Αντωνόπουλε πολύ σκληρός γίνατε ξαφνικά. 

 
Όχι να σας πω κάτι; Έχουνε συμμετάσχει 12 άνθρωποι, με αρκετά 
σοβαρές μελέτες και η ακύρωση και μη έκδοση…, και μη ουσιαστικά 

έκθεσης των συμμετοχών είναι ουσιαστικά ένα λάθος για μένα. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, δεν μπαίνει θέμα ακύρωσης. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  Σε λάθος μελέτες έδωσε το βάρος της η Δημοτική Αρχή. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …(δεν ακούγεται)… είναι ομόφωνη. 

 
Σε λάθος μελέτες δώσαμε το βάρος κ. Πρόεδρε, έπρεπε να κάνουμε 
μελέτες για καθαρισμό των ρεμάτων και υδραυλικές μελέτες και όχι για 

διαγωνισμούς. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίζετε αυτό το λαϊκίστικο. Συγγνώμη έχετε γίνει δηλαδή τώρα...  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν είναι το θέμα αυτό, να μην το κουβεντιάσουμε τώρα. 

 
Ωραία δεν συζητάμε, η Οικονομική Επιτροπή αποσύρεται δεν συζητάμε άλλα 
θέματα, επειδή το θέλετε δηλαδή εσείς τώρα.  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δεν πρέπει να λειτουργήσει ο Δήμος δηλαδή; 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας λέει μπαίνουνε και ημερομηνίες σας λέει ο κύριος… 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Ολοκληρώσαμε. 
Κύριε Νιάρχο τι ψηφίζετε στη πρόταση μου; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΝΙΑΡΧΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Είπαμε να έρθει σε επόμενη συνεδρίαση και να έχουν συνυποβληθεί τα 
δικαιολογητικά που λείπουνε.  

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για αυτό λέω. Είπαμε να συζητηθεί, να πάρουμε αυτή την απόφαση. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Δεν αποφασίσαμε να συζητηθεί Πρόεδρε. 

 
Ωραία. Αποφασίζουμε να συζητηθεί; Αποφασίζουμε να συζητηθεί.  
Η πλειοψηφία υπέρ. Κατά; Μα τώρα δημιουργείτε θέματα, χωρίς να υπάρχει 

δηλαδή το θέμα κ. Φαββατά. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Μα δεν αποφασίσαμε να συζητηθεί. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα το είπα. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, αφού το ακυρώνετε το θέμα, αφού δεν το συζητάμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν το ακυρώνω. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Δεν το συζητάμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπεχράκη. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Μην το βάζετε καθόλου το θέμα στη διαδικασία. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Την άποψή σας κ. Μπεχράκη. 

 
Εγώ πιστεύω ότι ο Δήμος πρέπει να συνεχίσει να ασχολείται με ότι μπορεί να 
ασχοληθεί και πρέπει να ασχοληθεί. Επομένως να προχωρήσουμε όπως 

ακριβώς είπαμε. 
 
Ωραία. Ευχαριστώ κ. Μπεχράκη. 
Κ. Νιάρχο. 

 
Με τις προθεσμίες που υπάρχουν, ας γίνει να ολοκληρωθεί αυτό το…. γιατί αν θα 
γίνει ή αν δεν θα γίνει είναι άλλη δουλειά. 

 
Άλλη ιστορία αυτό, μα έτσι κι αλλιώς δεν λέει κανένας τι θα γίνει. Ο 
διαγωνισμός να...  

Ωραία, οπότε στην επόμενη Οικονομική Επιτροπή, αυτό που αποφασίσαμε, να 
συνυποβληθούν τα  δικαιολογητικά. Όταν θα είμαστε έτοιμοι να φέρετε το θέμα στην 
Οικονομική Επιτροπή εκ νέου, να αποφασίσει τότε.  
Ομόφωνη ήταν αυτή η απόφαση. 
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, λαμβάνοντας υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Αναβάλλει τη λήψη απόφασης «Επί των πρακτικών της κριτικής επιτροπής του 
πανελλήνιου ανοιχτού αρχιτεκτονικού διαγωνισμού ιδεών με θέμα 
¨Επανασχεδιασμός της οδού 23ης Μαρτίου με σκοπό την ενοποίηση του ιστορικού 
και εμπορικού κέντρου της πόλης της Καλαμάτας¨», προκειμένου να 
προσκομιστούν συμπληρωματικά στοιχεία από συμμετέχοντες στον εν λόγω 
διαγωνισμό. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης       1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης  

  4. Μπουζιάνης Παύλος  

  5. Νιάρχος Αναστάσιος  

  6. Πολίτης Δημήτριος  

  7. Φαββατάς Δημήτριος  

  8. Φάβας Γεώργιος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 26 Σεπτεμβρίου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 


